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NOVOLES POSTAJA
VEONO BOLJ ZANIMIV 
ZA SVOJE DELNIČAR J
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Letošnja, to je šesta skupščina, je potekala v duhu 

sprememb Zakona o gospodarskih družbah, kot tudi pod 
vplivom večjega interesa delničarjev za naložbo, ki jo ima
jo v Novolesu. Vsi delničarji smo dober mesec pred sk
upščino prejeli ponudbo borzne hiše Medvešek Pušnik, ki 
je pričela z odkupovanjem delnic Novolesa po nekoliko višji 
ceni, s čimer je borzna hiša nakazala na potencialnost 
naložbe v Novolesu.

Borzna hiša Medvešek Pušnik sicer na skupščini ni 
nastopila v tako aktivni vlogi, sta pa zato Kapitalski in 
Odškodninski sklad, kot ena večjih lastnikov, pokazala in
teres pri oblikovanju prihodnosti Novolesa. Oba sta glas
ovala proti predlaganim spremembam statuta Novole
sa. Uprava in nadzorni svet sta namreč zaradi spre
memb Zakona o gospodarskih družbah predlagala spre

membe statuta, ki naj bi bile usklajene z Zakonom o gos
podarskih družbah, hkrati pa bi zaradi oblikovanih rezerv 
statut omogočal večjo stabilnost podjetja.

Sicer pa so bili delničarji glede ostalih točk dnevnega 
reda bistveno bolj konstruktivni, saj so potrdili vse ostale 
predlagane sklepe uprave in nadzornega sveta. Tako so z 
izglasovanjem zaupnice potrdili delo uprave in nadzorne
ga sveta v preteklem letu, prav tako ni bilo zapletov pri 
potrditvi višine bilančnega dobička. Delničarji so sprejeli 
sklep, da se bilančni dobičekvvišini 385.319.270,95 SIT 
razporedi v preneseni čisti dobiček.

Tudi na letošnji skupščini je bila udeležba delničarjev 
zelo dobra.Prisotnih je bilo kar 88,94% vseh delnic z glas
ovalno pravico.

A.G.G.
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VTISI S SEJMA SPOGA V 
KOLNU V NEMČIJI

V začetku sejemske sezone smo se predstavili na 
specializiranem vrtnem sejmu SPOGA v Kolnu. Letos 
smo razstavljali garniture Pandora, Apollo, Medea in 
Heba, naš razstavni prostor pa je bil 20 m2 večji kot 
sezono poprej. Predstavitev je bila zelo uspešna, na 
našem prostoru je bilo vedno veliko obiskovalcev in 
tudi na pogled je bil med najlepšimi.

Stranke, ki z nami že sodelujejo, so pohvalile naše 
izdelke, tudi novi obiskovalci so bili navdušeni pred
vsem nad obliko Medee, ki je še vedno med najbolj ele
gantnimi vrtnimi stoli.

Za sezono 2002/2003 smo pripravili novo garni
turo iz akacije. Poimenovali smo jo PANDORA. Gre za 
tako imenovano “Landhaus” skupino, sestavljeno iz 
stolov, mize, dvoseda, troseda in mizice. Tokrat smo 
izdelali enostavno mizo, brez vodil. Kupci jo bodo lahko 
podaljšali s posebnimi vložki, ki jih bomo prodajali 
ločeno. Za skupino je značilna tudi nekoliko višja višina 
hrbtišča. To novost so obiskovalci na sejmu pohvalili, 
saj je drugje še ni zaslediti. Zaradi svojega dizajna bo 
Pandoro moč enostavno kombinirati tudi z ostalimi, že

Novolesov razstavni prostor na sejmu Spoga

obstoječimi programi v blagovni znamki novo GARDEN. 
Predvidevamo, da se bo garnitura dobro prodajala, 
pričakujemo pa lahko tudi posamezno prodajo klopi, ki 
jih do sedaj v asortimentu še nismo imeli.

P. K.

Nova vrtna garnitura Pandora
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(Moebel Ordermesse Westf alica]
od 15. do 20. septembra 2002

M.O.VV. je tradicionalen sejem pohištva, ki je nastal iz 
hišnih sejmov pohištva. Danes se odvija na enajstih lokaci
jah - Bad Salzuflen - trije centri, Lemgo, Barntrup, West- 
erstede, Herzlake, Paderborn, Moebelmeile, Schieder- 
Schvvalenberg, Gutersloh.

Sejem je celo pomembnejši od januarskega po
hištvenega sejma v Kolnu. Namenjen je le trgovcem [vstop 
na sejem je možen le s povabilom razstavljalca] - pred
vsem tistim iz nemško govorečih dežel pa tudi trgovcem iz 
držav Beneluxa.

Jedilnica Timber

Otroška soba Clipper

Trgovske verige na tem sejmu okvirno že izdelajo pro
gramski izbor za naslednje leto.

Skupina NOVOLES se je letos prvič predstavila na tem 
sejmu. Na 500 m2 smo razstavili 18 ambientov - spal
nice, jedilnice, regale za dnevne sobe in mladinske sobe.

Cilj tako obsežne predstavitve je bil, da se potencialnim 
kupcem predstavi obsežen spekter proizvodnih sposob
nosti naši tovarn ( masiva, furnir, folija,... ]. Obiskale so nas 
vse pomembne trgovske verige iz Nemčije, Avstrije, Švice, 
Slovenije. Prve prodajne in proizvodne aktivnosti že poteka
jo z dvema programoma - Maxim in Medison v tovarni 
Pohištvo Brežice. Program Medison v masivni bukovini bo 
ta mesec predstavljen v Avstriji.

M. Ž.

SEJEM POHIŠTVA M.O.VV

13. LJUBLJANSKI POHIŠTVENI SEJEM
To nedeljo se je zaključil že 13.

Ljubljanski pohištveni sejem. No- 
voles se jetuditokratzelo uspeš
no predstavil. Povsem drugač
na predstavitev naših progra
mov je vzbujala na sejmu prece
jšnjo pozornost. Opazila nas je 
tudi strokovna komisija v sestavi 
Rastko Aleš, Jani Bavčer, Žarko 
Petrovčič, Vladimir Pezdirc in 
Mladen Treppo, ki je Novolesu 
podelila priznanje 5 ZVEZDIC za 
odličnost v oblikovanju razstav
nega prostora.

M. G.
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INŽENIRING

Kdo smo in kaj počnemo

Cilj nam je postati vodilni slovenski proizvajalec 
opreme hotelov in drugih interierjev doma in v

svetu

Cilj je jasen, kako ga bomo realizirali oziroma se mu 
približali pa je naša skupna stvar.

PC Inženiring, ki v NOVOLESU deluje že nekaj let, je v 
letošnjem letu nekoliko razširil dejavnost.

Dosedanje aktivnosti inženiringa so slonele na man
jših opremljanjih, predvsem v okviru Slovenije.

V letošnjem letu smo prevzeli dosti večje posle, ki 
zahtevajo kompleksen pristop, veliko koordinacije in 
usklajenega delovanja. Ocenjujemo, da bomo v letošn
jem letu z opremljanjem dosegli realizacijo v višini 4 mio 
EUR.

Za nami so že realizirani projekti, kot so opreme ho
telskih sob in apartmajev v Umagu, Poreču in Makarski.
Naša znanja in sposobnosti smo pokazali tudi z opremo 
Zdravstvenega doma v Novem mestu.

Največji letošnji projekt pa je prav gotovo opremljan
je hotela Argentina v Dubrovniku, kjer smo prevzeli ce
lotno opremljanje, ne le pohištvo.

Projekt Argentina jeza Novoles precejšen izziv, hotel 
s petimi zvezdicami, pri katerem je bil boj za pridobitev 
kar zanimiv. Priznani tuji in domači izvajalci opreme so 
nam bili kar hudi konkurenti, predvsem pa taki s precejš
njo tradicijo v opremljanju. Prav zato nam pridobitev 
tega posla veliko pomeni. Pri vsem tem pa je zelo 
pomembna referenca, ki smo si jo že in si jo še bomo s 
tem projektom pridobili. Pri pridobivanju nadaljnjih 
poslov na Hrvaškem nam je Argentina velik plus.

Pri tem projektu je svoj pečat dal tudi v Novolesu že 
poznani gospod Hugo, ki je z svojimi idejami, svojo vztra
jnostjo in oblikovalskimi sposobnostmi, opremi dal 
drugačno, zanimivo kvaliteto.

Priznati moram, da je čas od pridobitve poslov do iz
vedbe, torej čas v katerem so projekti nastajali, v večini 
primerov bil izredno kratek. Pri tem nam je pomagala 
pripravljenost marsikoga v drugih profitnih centrih, da 
ostane in sodeluje izven delovnega urnika.

Prav ta pripravljenost sodelovanja pri nastajanju 
projekta in njegovi realizaciji je izrednega pomena za us
peh. To je. prednost, s katero se ne odlikuje veliko sorod
nih podjetij.

Prepričana sem, da bomo tudi v nadaljevanju uspeš
no pridobivali nove projekte, da bomo uspešnejši od 
konkurence in da nam bo vsak novi projekt novi kamen v 
mozaiku uspehov.

M.M. Hotel Argentina, Dubrovnik
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PIKNIK
Ugotovimo lahko, da se je naš piknik »prijel«. Na 

letošnjega, že četrtega po vrsti, se je prijavilo kar B63 
zaposlenih in upokojencev. Prvič so se piknika udeležili 
tudi sodelavci iz Brežic.

Udeležence je pozdravil generalni direktor, ki je tudi 
podelil nagrade kar 17 delavcem za 35 let dela v pod
jetju.

Daje programtekel in nam ni bilo dolgčas je skrbel 
Sašo Dukič. Napornejši del piknika so kot vedno pred
stavljale zabavne igre: vožnja v samokolnici, skoki v 
vreči, tek na smučeh, vlečenje vrvi in žaganje okroglic. 
Tekmovanja so se udeležile ekipe 11 profitnih centrov, 
izneverila je le ekipa Ploskovnih elementov. Vtežkih tek
movalnih razmerah [sonce, pripeka inžejajjezmagala 
ekipa Bora, druga je bila ekipa Novega programa, tret
ja pa Uprava. Zelo dobro so se odrezali tudi Brežičani, 
saj so v svoji prvi udeležbi zasedli četrto mesto.

Zabava seje nadaljevala s skupino De Žur in mlado 
pevko Sanjo Cerjak. Dogajanje pa so popestrile še ple
salke skupine Vivas in mama Manka.

Bilo je zabavno in če vas ni bilo, vam je lahko žal. Up
amo, da se srečamo prihodnje leto.

M. G.

Lesarska zagnanost

Ne boj, mesarsko klanje ...
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Internetna
delavnica

V oktobru je v Novolesu potekala tridnevna in
ternetna delavnica za otroke zaposlenih. 
Delavnico je obiskovalo 9 otrok v starosti med 
10 in 12 let. Vodil jo je Peter Verščaj, kije otroke 
seznanil z osnovami in zgodovino interneta in jih 
naučil samostojno uporabljati internetne 
iskalnike ter elektronsko pošto. Za lažje delo je 
pripravil tudi prezentacijo preko videoprojektor- 
ja.

Otroci so bili z delavnico zelo zadovoljni, o če
mer pričajo tudi njihovi vtisi, ki so jih zapisali ob 
zaključku.

M. G.
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POLETNG
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Izteklo se je še eno [precej deževno] poletje, a kljub 
temu so bili objekti tako na morju kot v Bohinjski Bis
trici zasedeni, kot že dolgo ne.

Skupina Novoles d.d. razpolaga z 10 objekti na mor
ju in sicer:

- Na otoku Lošinj [hiša, garsonjera)
- V Červarju [hiša, dve garsonjeri]
- Na otoku Pagu (dve garsonjeri)
- V Stinicah (ena garsonjera)
- V Martinščici [ena garsonjera)
- V Savudriji (počitniški dom - 2 štiriposteljne in 6 

dvoposteljnih sob)
V teh objektih je BB ležišč.

V Bohinjski Bistrici razpolagamo s 6 garsonjerami 
[4 štiriposteljne in 2 dvoposteljni), skupaj je v garson
jerah 20 ležišč.

Zaradi velikega števila prijav za letovanje smo bili pri
morani, da smo 10 dnevne termine spremenili v 7 
dnevne, saj smo na ta način omogočili letovanje 
večjemu številu družin, kljub temu pa letovanje ni bilo 
dodeljeno vsem prijavljenim.

Počitniške kapacitete so bile zasedene neprekin
jeno kar 74 dni, to je od 22.06. do 03.09., posamez
ni objekti pa tudi prej in kasneje.
Ob morju je letos letovalo 140 družin, razveseljivo pa 
je, da je bilo letos veliko zanimanje za letovanje v Boh. 
Bistrici, kjer je v poletnih mesecih letovalo 16 družin.

V objekte smo letos namestili tudi knjige vtisov, ka- 
morso letovalci vpisovali svoje počutje, opažanja, po
hvale in napake.
Tisti, ki so že letovali v objektih so opazili, da smo ob
jekte za letošnjo sezono nekoliko preuredili,oz. 
dopolnili. Nekdo, ki letuje v objektu 7 dni, najbolj opazi 
pomanjkljivosti in poda predloge za izboljšanje stan
ja. Najbolj pogoste pomanjkljivosti, ki so jih navedli 
letovalci so:

- Zamašeni odtoki (v več objektih)
- Želja po večjih hladilnikih oz. zamrzovalnih skrinjah
- Zamenjava nekaterih jogijev, stolov, miz
- Popravilo oz. zamenjava štedilnikov
- Nabava TV sprejemnikov ali vsaj antenskih priključkov
- Razna drobna mizarska popravila (omare, lesene 

mize, predali...]
- V Boh. Bistrici nujna adaptacija kuhinjskih pultov in po

pravila oz. zamenjava štedilnikov

Vsi letovalci so bili mnenja, da so objekti na lepih 
lokacijah in da bodo v njih v prihodnje še letovali, zato 
se bomo potrudili, da bomo pomanjkljivosti, ki so jih 
navedli, do prihodnje sezone odpravili.

D.P.
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